

IPification Wins Best International Digital Solution for Business and Commerce at the World Summit Awards

(December 23 - HONG KONG) The passwordless, one-click mobile authentication, phone verification and SIM Swap Detection solution, IPification has just been named the Best International Digital Solution for Business and Commerce at the renowned World Summit Awards.

IPification was chosen among 40 awardees in 8 categories as the best cybersecurity solution for Business and Commerce from a pool of nearly 350 nominations from over 180 countries.

The World Summit Awards is a unique awards program that selects and promotes digital innovation solutions and organizes a series of international events with a global network of startups, social entrepreneurs, mentors, jurors, speakers, experts, government leaders, academia, and civil society. WSA is an international platform that gives recognition to cutting-edge examples of how ICT can impact society in a positive way.

“The WSA Winners combine two major focus points - the commitment on the UN SDGs and solving societies issues with smart content application. Evaluated by an international expert Jury in 2 stages – a multi-stakeholder college unique in terms of diversity and background – the 40 WSA Winners have been tried for sustainability, aim, technical and strategic finesse. This year’s challenges show more than ever how much digital means can offer progress and solutions. This year’s WSA Winners present a wonderful showcase of purpose-driven innovation and entrepreneurship.” WSA Chairman Peter A. Bruck states.

“We are honored to have been awarded by WSA for the commitment to our vision of safe and private mobile app authentication and passwordless login. Just the fact that we won among 350 nominees is an amazing recognition. IPification is dedicated to the UN’s SDGs goals and developing a mobile identity solution that does not compromise user’s security and privacy over the ease of use,” said Stefan Kostic, IPification CEO. “ I’d love to thank all of the team IPification for their hard work, we wouldn’t have done it without you.”

IPification will be recognized at the WSA Global Congress in front of an international audience, from March 22 - 24, 2021. The WSA Global Congress is an international networking and learning event for those interested in the use of digital technology to achieve the UN SDGs.

About IPification

IPification is building the backbone for mobile authentication of today and tomorrow. By verifying the device, SIM & phone number via IP address, IPification patented technology is enabling secure, passwordless, zero-tap compatible mobile user authentication, registration, transaction approval and fraud prevention solutions for any mobile application. Readily

available across numerous countries and regions, IPification is trusted by some of the leading telco, technology, payment, and OTT companies including Microsoft, GBG, DataZoo, 3HongKong, Axiata Digital. As part of Benefit Vantage Limited, the leader in Asia for providing security and data backup solutions headquartered in Hong Kong, IPification has offices and representatives operating in the U.S., U.K., Serbia, Switzerland, Bosnia, Brazil, India, Vietnam and Pakistan.

For more information, please visit www.ipification.com

Media Inquiry:

IPification
Maja Perovic Baines
00381692526441
maja@ipification.com

Traditional Chinese

IPification 榮獲世界峰會WSA大獎 - 最佳商業國際數碼解決方案
(12月23日-香港) 無密碼、一鍵式網上身份驗證、電話驗證和 SIM 交換檢測解決方案,
IPification 剛剛在著名的世界峰會頒獎典禮上被評為最佳國際商業和商業數碼解決方案。

IPification 從來自 180 多個國家/地區的近 350 項提名中被選為 8 個類別的 40 名獲獎者，作為商業和商業的最佳網路安全解決方案。

世界峰會獎WSA是一個獨特的獎項項目，選擇和促進數碼創新解決方案，並組織一系列國際活動，由創業者、社會企業家、導師、陪審員、演講者、專家、政府領導人、學術界和民間社會組成。WSA 是一個國際平臺，它認可了 ICT 如何以積極方式影響社會的前沿實例。

"WSA 獲獎者結合了兩個主要焦點 - 對聯合國可持續發展目標的承諾和通過智能內容應用解決社會問題。由國際專家評審團分兩個階段進行評估——這是一所在多樣性和背景方面獨一無二的多方利益相關者學院——40位WSA獲獎者在可持續性、目標、技術和戰略技巧方面進行了嘗試。今年的挑戰比以往更表明，數碼手段能夠帶來多少進步和解決方案。今年的 WSA 獲獎者展示了目標驅動的創新和創業精神。WSA主席彼得·布魯克說。

"我們很榮幸獲得 WSA 頒發的獎項，因為我們致力於實現安全和網上私人身份驗證和無密碼登錄LOGIN的願景。事實上，我們贏得了 350 個被提名人，這是一個驚人的認可。IPification 致力於實現聯合國可持續發展目標，並開發行動標識解決方案，在易用性方面不損害使用者的安全性和隱私，"IPification首席執行官 Stefan Kostic 說。"我感謝所有團隊的辛勤工作，沒有你，我們就不會這麼做。

IPification將於 2021 年 3 月 22 日至 24 日在 WSA 全球大會上在國際觀眾面前得到認可。WSA 全球大會是一個國際網路和學習活動，為有興趣使用數碼技術實現聯合國可持續發展目標的人提供。

關於IPification

IPification正在構建今天和明天的網上身份驗證骨幹網。通過 IP 位址驗證設備、SIM 和電話號碼，IPification專利技術可為任何行動應用程式提供安全、無密碼、零點擊相容的行動使用

者身份驗證、註冊、交易審批和防詐騙解決方案。IPification 在眾多國家和地區都隨時可用，受到一些領先的電信、技術、支付和 OTT 公司的信任，包括微軟、GBG、DataZoo、3HongKong、Axiata Digital。作為亞洲提供安全和數據備份解決方案的領導者，IPification 在美國、英國、塞爾維亞、瑞士、波士尼亞、巴西、印度、越南和巴基斯坦設有辦事處和代表處。

有關詳細資訊，請造訪www.ipification.com